
P R O T O K Ó Ł Nr 1/10 

z odbytego wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia, Pomocy Społecznej i 
Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów 

w dniu 14 grudnia 2010 r. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
Pan Piotr Brach - pracownik UG w Adamowie 
Pan Stanisław Hejzner- pracownik UG w Adamowie 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku 
3. Wybór Przewodniczącego i Zastępcy Komisji 
4. Wyrażenie opinii do projektu budżetu gminy na 2011 r 
5. Opracowanie planu pracy Komisj i na 2011 r 
6. Sporządzenie protokołu z posiedzenia 
7. Zamknie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia 

Ad. 1. 

Pan wójt otworzył posiedzenie witając obecnych radnych, dyrektorów szkól. 

Ad 2. 

Przyjęto jednogłośnie porządek obrad. 

Ad 3. 
Spośród obecnych radnych został wybrany przewodniczący Komisji w osobie Tomasz 
Michaluszko, zastępca - Dariusz Radliński. 
Ad. 4. 
Pan Piotr Czarnecki pojął dyskusje na temat szkol filialnych i bibliotek na terenie gminy. 
Główne pytanie brzmiało czy te filie zostaną zlikwidowane. Wójt wyjaśnił, ze takie decyzje 
są w gestii Rady Gminy. 
Pan Czarnecki stwierdzili, ze zasadne byłoby aby biblioteka umiejscowiona była tam gdzie 
jest największa szkoła. Pan Wójt wyjaśnił, ze lokalizacja biblioteki w Potoczku jest 
najbardziej trafiony, ponieważ jest to centrum gminy, niebawem będzie biblioteka 
przenoszona do wyremontowanego budynku remizy. 
Pan Czarnecki przyznał racje, ze jest to zasadne, ale stwierdził, ze pani bibliotekarka jest 
niekompetentna, ponieważ nie czyta otrzymanych nowości a nawet recenzji w rezultacie 
czego książki o niechcianej tematyce trafiają do czytelnika. 
Zgodnie wszyscy obecni stwierdzili, ze dobrym rozwiązaniem byłaby likwidacja filii i 
stworzenie jednej dużej biblioteki z możliwością większego dostępu do szkoleń, 
pozyskiwania dodatkowych środków na realizacje projektów. 



Pan Janusz Kawałko zgłosił możliwość realizacji oświetlenia w Rachodoszczach. 
Pan Wójt odpowiedział, ze budżet obecny jest jeszcze nie zatwierdzony i wszystkie zmiany 
mogą być wprowadzone przez Rade. 

Pan Czarnecki zgłosił problem dojazdu dzieci do szkoły. 
Pan Piotr Brach wyjaśnił procedury wyboru przewoźnika. Dyrektorzy szkol również 
odpowiadali na zadane pytania. 
Poruszono sprawę planu zagospodarowana przestrzennego. Zwracają się osoby z prośbą o 
przekształcenie działek pod budowę i należy podjąć decyzje w tej sprawie. Komisja 
Rewizyjna i Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego 
zgodnie stwierdzili, ze decyzje w tej sprawie musi podjąć cala Rada. 

Komisja opracowała plan pracy Komisji na rok 2011. 
Zał .Nr l . 

Ad 6. 

Sporządzono protokół z posiedzenia 

Ad 7. Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

Podpisy Komisji: 
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Ad. 5. 


